
 1 

 

REPUBLIKA HRVATSKA 
MEĐIMURSKA ŽUPANIJA 
OPĆINA PODTUREN 
OPĆINSKO VIJEĆE 
Podturen,10.06.2020.god. 
                                                                  Z A P I S N I K 
 
      sa 21.sjednice Općinskog vijeća Podturen, održane dana,10.06.2020.god. u 
prostorijama Općine Podturen s početkom u 19 sati.   
 
Sjednicu je pozivom Klasa:021-05/20-01/5,UR.BROJ:2109/13-01-20-01 od 5.06.2020.god. 
sazvala predsjednica Općinskog vijeća Podturen Mirjana Murk, te je predsjedavala 
sjednicom.  
 
Prisutni vijećnici: Mirjana Murk, Zlatko Vrtarić, Damir Srpak, Branko Krnjak, Vjenceslav 
Hranilović, Dino Biber, Josip Balog, Vladimir Križaić, Marijana Cerovec i Josip Lepen. 
 
Još su prisutni: Perica Hajdarović, načelnik , Mladen Božić, predsjednik MO Celine i Darinka 
Mikulić, zapisničar. 
 
Predsjednica vijeća pozdravlja sve nazočne i utvrđuje je je prisutno 12 vijećnika, te otvara 
raspravu o Zapisniku sa 19.sjednice Općinskog vijeća. 
Glasuje se o zapisniku: Prisutno 12 vijećnika. Bez rasprave zapisnik sa 19. sjednice Općinskog 
vijeća usvojen jednoglasno ( 12 za). 
Predsjednica vijeća Mirjana Murk otvara raspravu o Zapisniku sa 20. sjednice Općinskog 
vijeća. 
Glasuje se o zapisniku: Prisutno 12 vijećnika. Bez rasprave Zapisnik  sa 20. sjednice usvojen 
većinom glasova ( 11 vijećnika za i 1 glas suzdržan).  
 
Aktualni sat: 
 
Vijećnik Vladimir Sabol: postavlja pitanje u svezi nastavka izgradnje kanalizacije. Bio je 
dogovor da će se na iduću sjednicu vijeća pozvati direktor Međimurskih voda, da 
vijećnicima pojasni situaciju oko nastavka izgradnje kanalizacije. Pretpostavlja da zbog 
COVID 19 to nije dogovoreno. Načelnik Domašinca u novinama izjavljuje da će na jesen 
početi izgradnja kanalizacije u njihovoj općini. Mišljenja je da bi ipak Općina Podturen 
trebala biti prva u kojoj će se nastaviti izgradnja, s obzirom na postojeći pročistač u kojeg 
je općina uložila značajna sredstva. Ne vjeruje da će se na jesen krenuti dalje s radovima, 
ali ipak bi  Općina Podturen trebala biti prva. 
Nadalje, postavlja se optički kabel iz N.Sela Rok prema PŠ Sivica. Kopa se, a radove 
navodno financira Ministarstvo prosvjete. Kakve su mogućnosti da se kabel postavi i za 
školu i naselje Sivica, kad se već kopa? 
Vijećnik Zlatko Vrtarić - podržava stav vijećnika Vladimira Sabola oko kanalizacije  i 
predlaže načelniku da oformi tim vijećnika za pregovore s Međimurskim vodama oko 
nastavka izgradnje kanalizacije. 
Vijećnik Vladimir Križaić - smatra da je sustav oko pandemije COVID 19 u našoj državi  bio 
loše organiziran. Sve je bilo zatvoreno. Pohvaljuje načelnika za njegov rad, kritizira 
predsjednika stožera i pročelnicu da su se  loše ponašali u ovoj situaciji. Još bi pohvalio rad 
župnika i čestitao mu na organizaciji misa. 
Perica Hajdarović, načelnik - Pitanja vijećnika V.Sabola i Z.Vrtarića - bio je u kontaktu sa 
direktorom Međimurskih voda i direktor je obećao da će doći na prvu sjednicu Općinskog 
vijeća. Netočna je informacija o početku radova na izgradnji kanalizacije 
 ( na jesen). Za kanalizaciju najprije treba potpisati Ugovor o kandidaturi na EU fondove, 
pa onda o financiranju. Podržava stav vijećnika da radovi trebaju najprije započeti na 
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području Općine Podturen. Optički kabel ide od NS.Rok za školu u Sivici. 2014.god. su 
okolne  općine potpisale ugovor o zajedničkom ulasku u projekt „prši“ optike.Općina 
Podturen nije taj ugovor potpisala.2018. god je bila namjera da općine Vratišinec, 
Podturen, Dekanovec, Domašine i D.Kraljevec potpišu sporazum kako bi zadovoljili 
ekvivalent od 8000 stanovnika. Domašinec nije htio potpisati takav sporazum, i samostalno 
su o vlastitom trošku postavili optiku. Za Općinu Podturen postavljanje optike iznosi cca 2 
milijuna kuna. 
Vijećnik Vjenceslav Hranilović - vijećnicima je poznato njegovo mišljenje o izgradnji 
kanalizacije ( nastavku radova i rokovima).Tek nas čekaju prijave na EU fondove, proći će 
vrijeme oko raspisivanja javnog poziva, žalbi, sklapanja ugovora i slično (još najmanje 
godinu i pol). Biti ćemo sretni da radovi započnu 2022.god.Što se tiče svjetlovodnog kabla 
i postavljanja istog, vidi se da u našoj državi „svatko radi kako on  treba i misli da može“. 
Možda se ta mreža mogla spojiti i na naselje i dalje.  
Perica Hajdarović, načelnik - Mrežu financira Ministarstvo obrazovanja. Ako mi u općini 
želimo optiku možemo preko Magić-a spojiti od Belice do Sivice i onda razgranati mrežu 
po ostalim naseljima. 
Vijećnica Marijana Cerovec - svjetlosni kabel se postavlja u Sivici i Novakovcu ( škole). To 
je projekt eu-škola, financiran iz EU fondova na razini države. Ako se isti može dodatno 
iskoristiti nema ništa protiv, dapače. 
 
Otvara se rasprava o prijedlog Dnevnog reda koji je vijećnicima dostavljen uz poziv. 
 
Perica Hajdarović, načelnik - ima prijedlog dopune Dnevnog reda pod točkom 13. : 
Iz Ministarstva uprave, danas 10.06.2020.god. smo dobili dopis i uputu kojom se traži 
ispravak i usklađenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o koeficijentima za obračun plaće 
službenika i namještenika u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Podturen, koju je 
vijeće donijelo 12.12.2019.godine. - čita uputu Ministarstva uprave za otklanjanje 
nedostataka u odluci ( rok 15 dana od primitka dopisa). 
 
Glasuje se o prijedlogu dopune Dnevnog reda pod točkom 13. prisutno 12 vijećnika. 
Glasovanje - jednoglasno usvojeno (12 za). 
 
Glasuje se o prijedlogu Dnevnog reda sa dopunom . Prisutno 12 vijećnika, te se utvrđuje 
da je jednoglasno ( 12 za ) usvojen sljedeći:  
 
Dnevni red: 
 
1. Odluka o mjerama za ublažavanje štetnih posljedica izazvanih pandemijom virusa      
    COVID-19 
2. Odluka o II. izmjenama i dopunama Procjene rizika od velikih nesreća  
3. Odluka o dopuni odluke o osnivanju javne vatrogasne postrojbe Čakovec 
4. Odluka o donošenju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda općine  
    Podturen za 2020. godinu 
5. Odluka o usvajanju Plana zaštite od požara 
6.Odluka u o usvajanju Procjene ugroženosti od požara i tehnološke eksplozije 
7. Odluka o stavljanju van snage Odluke o osnivanju postrojbe civilne zaštite opće  
    namjene Općine Podturen 
8. Odluka o imenovanju predsjednika i članova općinskog povjerenstva za procjenu  
    šteta od prirodnih nepogoda 
9. Odluka o osnivanju i imenovanju povjerenstva za zakup poljoprivrednog zemljišta u 
    vlasništvu države na području Općine Podturen 
10. Odluka o pokretanju postupka stavljanja van snage Detaljnog plana uređenja  
      stambeno – poslovne zone uz školu u Podturnu 
11.Odluka o pokretanju postupka stavljanja van snage Detaljnog plana uređenja 
      stambene zone u Celinama 
12.Zaključak  o  prodaji zemljišta  
13.Ispravak Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o koeficijentima za obračun plaće  
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     službenika i namještenika u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Podturen 
 
                                                          Točka 1. 
 
Perica Hajdarović, načelnik - pred vijećnicima je prijedlog  odluke - smanjenje kom. 
naknade, cijene vrtića, cijene zakupa općinskih poslovnih prostora, načina raspodjele 
sredstava udrugama. 
Vijećnik Vladimir Sabol - obzirom da imamo mali iznos za komunalnu naknadu, možda bi 
bilo dobro da pošaljemo samo jednu uplatnicu zbog poštarine. 
Vijećnik  Vladimir Križaić- mišljenja je da je zdravstvo podnijelo najveći teret. 
 
Glasuje se o prijedlogu. Prisutno 12 vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće većinom glasova  
( 11 za i 1 glas suzdržan) donijelo: Odluku o mjerama za ublažavanje štetnih posljedica 
izazvanih pandemijom virusa COVID-19. 
 
 
                                                         Točka 2. 
 
Bez rasprave glasuje se o prijedlogu. Prisutno 12 vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće 
jednoglasno (12 )za donijelo: Odluku o II. izmjenama i dopunama Procjene rizika od velikih 
nesreća. 
 
                                                         Točka 3. 
 
Bez rasprave glasuje se o prijedlogu. Prisutno 12 vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće 
jednoglasno (12 )za donijelo: Odluku o dopuni odluke o osnivanju javne vatrogasne 
postrojbe Čakovec. 
 
                                                          Točka 4. 
 
Bez rasprave glasuje se o prijedlogu. Prisutno 12 vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće 
jednoglasno (12 )za donijelo: Odluku o donošenju Plana djelovanja u području prirodnih 
nepogoda Općine Podturen za 2020. godinu. 
 
                                                           Točka 5. 
 
Bez rasprave glasuje se o prijedlogu. Prisutno 12 vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće 
jednoglasno (12 )za donijelo: Odluku o usvajanju Plana zaštite od požara 
 
 
                                                           Točka 6. 
 
Bez rasprave glasuje se o prijedlogu. Prisutno 12 vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće 
jednoglasno (12 )za donijelo: Odluku  o usvajanju Procjene ugroženosti od požara i 
tehnološke eksplozije. 
 
                                                           Točka 7. 
 
 
 
 
Bez rasprave glasuje se o prijedlogu. Prisutno 12 vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće 
većinom glasova (11  za i 1 glas suzdržan)donijelo: Odluku o stavljanju van snage Odluke 
o osnivanju postrojbe civilne zaštite opće namjene Općine Podturen. 
 
                                                          Točka 8. 
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Vijećnik Vladimir Križaić - u Povjerenstvu bi trebali biti stručni ljudi. Oni koji se razumiju u 
poljoprivredu ( poljoprivrednik voćar, stočar i slično). 
Vijećnik Vjenceslav Hranilović- tu trebaju biti ljudi koji se razumiju u procjene šteta. Nisu 
samo štete na poljoprivredi ( može biti i potres). Biti samo broj u povjerenstvu, nije rješenje. 
 
Glasuje se o prijedlogu. Prisutno 12 vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće većinom glasova 
(11  za i 1 glas protiv) donijelo: Odluku o imenovanju predsjednika i članova općinskog 
povjerenstva za procjenu  šteta od prirodnih nepogoda. 
 
                                                          Točka 9. 
 
Vijećnik Vladimir Križaić - da li u općini imamo pravnika, geodetu i ostale koji trebaju biti 
po Zakonu članovi povjerenstva ? 
Perica Hajdarović, načelnik - pitao je moguće kandidate: dva pravnika nisu 
zainteresirana, geodeta nemamo na području općine. 
 
Glasuje se o prijedlogu. Prisutno 12 vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće većinom glasova 
(11 za i 1 glas suzdržan) donijelo: Odluku o osnivanju i imenovanju povjerenstva za zakup 
poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu države na području Općine Podturen. 
 
                                                          Točka 10. 
 
Perica Hajdarović, načelnik - isplativije nam je staviti van snage postojeće detaljne 
planove, nego raditi nove. Sve treba uskladiti . Isto pojašnjenje je i za točku 11.  
Vijećnik Vjenceslav Hranilović - isti izrađivači su bili i za Detaljne planove i za Prostorni plan 
i nisu sve uskladili. 
Vijećnik Josip Lepen - prije smo bili fokusirani na gradilišta. 
Vijećnica Marijana Cerovec - zanimaju je planovi vezani uz plan oko škole? 
Perica Hajdarović, načelnik - prostorije NK Podturen su u jako lošem stanju i razgovara se 
o projektnoj dokumentaciji.  
 
Glasuje se o prijedlogu. Prisutno 12 vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće jednoglasno  (12 
za) donijelo: Odluku o pokretanju postupka stavljanja van snage Detaljnog plana uređenja 
stambeno – poslovne zone uz školu u Podturnu. 
  
                                                         Točka 11. 
 
Bez rasprave ,glasuje se o prijedlogu. Prisutno 12 vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće 
jednoglasno  (12 za) donijelo Odluku o pokretanju postupka stavljanja van snage 
Detaljnog plana uređenja stambene zone u Celinama. 
 
                                                         Točka 12. 
 
Bez rasprave ,glasuje se o prijedlogu. Prisutno 12 vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće 
jednoglasno  (12 za) donijelo  Zaključak o prodaji zemljišta. 
 
                                                         Točka 13. 
 
Bez rasprave ,glasuje se o prijedlogu. Prisutno 12 vijećnika, te se utvrđuje da je vijeće 
jednoglasno  (12 za) donijelo Ispravak i usklađenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o 
koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u Jedinstvenom upravnom 
odjelu Općine Podturen. 
 
Dovršeno u 20:05  
                                                                                    Predsjednica Općinskog vijeća: 
Zapisničar:  
Darinka Mikulić                                                                              Mirjana Murk                                                                                                                        


